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Protokół Nr 30/20 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów, które odbyło się 4 września 2020 r. w trybie zdalnym,  

w godzinach 11.05 - 13.20. 

 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzenie prowadziła Magdalena Zieleń – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów. 

 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Komisja przyjęła do realizacji następujący porządek obrad: 

I część: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Konsultacje projektu Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+.  

II część: 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXII/273/20 z dnia 

29 czerwca 2020 r.   w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gmin na zakup 

średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu ratowniczo-

gaśniczego. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej  

dla gminy Chmielnik na  zakup lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego   

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w  Śladkowie Małym. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Bircza z przeznaczeniem na usuwanie skutków klęski żywiołowej. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu 

terytorialnego pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem  

na prowadzenie lokalnego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kielce –

Święty Krzyż – Kielce. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy 

Jędrzejów z przeznaczeniem na wsparcie finansowe rolnika poszkodowanego 

w wyniku zdarzenia losowego. 
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8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 

rok. 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę firmie Magellan Pro- Service sp. z o.o. części nieruchomości 

w Masłowie k/Kielc na okres 5 lat. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków,  

w obrębie Radzanów, jako działka nr 447/19 o pow. 0,8420 ha. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze 

przetargu, nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 

Radzanów, jako działka  nr 266/4 o pow. 1,0952 ha. 

14. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości 

położonej w gminie Końskie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 

Wincentów, jako działka  nr 24/1 o pow. 0,0020 ha. 

15. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 8,3499 ha, 

stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w obrębie 

Fanisławice, gmina Łopuszno oraz w obrębie Korczyn, gmina Strawczyn. 

16. Sprawy różne. 

 

Materiały do pkt. 2-15 stanowią załączniki do akt XXIV sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego, zaś materiał do pkt. 16 stanowi załącznik do akt Komisji Budżetu  

i Finansów. 

 

 

 



3 
 

Przebieg posiedzenia 

Ad 2.  

Punkt ten dotyczył projektu Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+.  

Prezentacje na temat ww. Strategii stanowi załącznik nr 3. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Ad 3. 

Pan Ireneusz Żak z Biura Spraw Obronnych, Bezpieczeństwa i Ochrony Informacji 

Niejawnych przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXII/273/20 z dnia 

29 czerwca 2020 r.   w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Gmin na zakup średnich 

samochodów ratowniczo-gaśniczych i ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, Marek Strzała, który zapytał, czy OSP Kozubów jest  

w systemie ratownictwa gaśniczego? 

 

Pan Ireneusz Żak z BSO udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Uchwały nr XXII/273/20 z dnia 29 czerwca 2020 r.   w  sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej dla Gmin na zakup średnich samochodów ratowniczo-gaśniczych 

i ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego (Opinia Nr 106/20 stanowi załącznik nr 4  

do protokołu). 

 

Ad 4. 

Pan Ireneusz Żak z Biura Spraw Obronnych, Bezpieczeństwa i Ochrony Informacji 

Niejawnych przedstawił projekt uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej  

dla gminy Chmielnik na  zakup lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego   

dla Ochotniczej Straży Pożarnej w  Śladkowie Małym. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

 



4 
 

Komisja Budżetu i Finansów 7 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w  sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla gminy Chmielnik 

na  zakup lekkiego samochodu ratowniczo – gaśniczego  dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w  Śladkowie Małym (Opinia Nr 107/20 stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

 

Ad 5. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bircza  

z przeznaczeniem na usuwanie skutków klęski żywiołowej.  

Głos w dyskusji zabrali:  

Wiceprzewodniczący Komisji, Arkadiusz Bąk, który zapytał o źródło finansowania  

oraz sposób oszacowania wysokości kwoty na wymieniony w projekcie uchwały cel.  

Skarbnik Województwa udzieliła wyczerpującej odpowiedzi na pytania przedmówcy.  

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Bircza z przeznaczeniem na usuwanie 

skutków klęski żywiołowej (Opinia Nr 108/20 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Ad 6. 

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu terytorialnego 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na prowadzenie lokalnego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kielce –Święty Krzyż – Kielce. 

W szerokiej dyskusji, w której głos zabrali: Radny Grzegorz Świercz, Dyrektor Anna Grzela  

oraz Radna Elżbieta Śreniawska poruszono temat likwidacji białych plam transportowych, 

uruchomienia linii użyteczności publicznej oraz środków finansowych z tym związanych.    

Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia jednostkom samorządu 

terytorialnego pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na prowadzenie 

lokalnego transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Kielce –Święty Krzyż – Kielce 

(Opinia Nr 109/20 stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 
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Ad 7. 

Pani Elżbieta Korus, Dyrektor Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Jędrzejów 

z przeznaczeniem na wsparcie finansowe rolnika poszkodowanego w wyniku zdarzenia 

losowego.  

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz, który wyraził niepokój, iż zaczną napływać kolejne wnioski  

o wsparcie finansowe w wyniku podobnych wypadków. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, Marek Strzała zapytał, czy poszkodowany rolnik był 

ubezpieczony? 

Dyrektor Elżbieta Korus odpowiedziała, że nie był on ubezpieczony. 

Wiceprzewodniczący Sejmiku, Marek Strzała dopytał, po kogo stronie leży wina 

omawianego zdarzenia? 

Dyrektor Elżbieta Korus wskazała, że nie ma wiedzy w tym zakresie. Nadmieniła,  

że Burmistrz Miasta Jędrzejów poinformował, że przyczyną zdarzenia był awaria linii 

energetycznej. 

Komisja Budżetu i Finansów 2 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Gminy Jędrzejów z przeznaczeniem na wsparcie finansowe rolnika poszkodowanego 

w wyniku zdarzenia losowego (Opinia Nr 110/20 stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Ad 8. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  

w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 

województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  
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Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym się”  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej w Banku Rozwoju Rady Europy (CEB) na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu województwa świętokrzyskiego w latach 2019-2022 (Opinia Nr 111/20 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad 9-10. 

Pani Maria Fidzińska – Dziurzyńska, Skarbnik Województwa przedstawiła projekty 

uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 

2041, 

- zmian w budżecie województwa na 2020 rok.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Komisja Budżetu i Finansów 4 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2020 – 2041 (Opinia Nr 112/20 stanowi załącznik  

nr 10 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 4 głosami „za” i 4 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2020 rok (Opinia 

Nr 113/20 stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Ad 11.  

Pani Anna Grzela, Dyrektor Departamentu Infrastruktury, Transportu i Komunikacji 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe oddanie 

w dzierżawę firmie Magellan Pro- Service sp. z o.o. części nieruchomości w Masłowie k/Kielc 

na okres 5 lat.  

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Grzegorz Świercz, który zapytał o wysokość czynszu dzierżawy oraz czy 

województwo świętokrzyskie osiąga z tego tytułu korzyści? 
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Dyrektor Anna Grzela wskazała, że obecnie wynosi ona miesięcznie 9 150,74 zł netto, co daje 

11 255,41 zł brutto. W skali roku jest to kwota 135 tys. zł. 

   

Radny Grzegorz Świercz poprosił o przeliczenie na kwotę za m2. 

 

Dyrektor Anna Grzela podała kwotę 4, 54 zł netto, jako stawkę za m2. 

 

Radna Elżbieta Śreniawska zapytała, czy firma Magellan Pro- Service sp. z o.o. jest spółką 

prywatną? 

 

Dyrektor Anna Grzela udzieliła twierdzącej odpowiedzi.  

 

Komisja Budżetu i Finansów 3 głosami „za”, 1 głosem „przeciw” i 4 głosami „wstrzymującymi 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 

oddanie w dzierżawę firmie Magellan Pro- Service sp. z o.o. części nieruchomości w Masłowie 

k/Kielc na okres 5 lat (Opinia Nr 114/20 stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Ad 12-13. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekty uchwał w sprawie: 

- wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako działka nr 447/19 o pow. 0,8420 ha, 

- wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako działka  nr 266/4 o pow. 1,0952 ha. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Andrzej Swajda, który zapytał o klasy gruntu omawianych działek oraz aktualny 

sposób ich użytkowania. 

 

Dyrektor Rafał Kosiński odpowiedział, że w obecnie obowiązującym planie istnieją jako 

grunty rolne. Aktualnie nie są one użytkowane.  
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Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie 

Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako działka 

nr 447/19 o pow. 0,8420 ha (Opinia Nr 115/20 stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Komisja Budżetu i Finansów 6 głosami „za” i 2 głosami „wstrzymującymi się”  pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż, w drodze przetargu, 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie 

Busko-Zdrój, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Radzanów, jako działka   

nr 266/4 o pow. 1,0952 ha (Opinia Nr 116/20 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Ad 14. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwał w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz 

Województwa Świętokrzyskiego, w drodze umowy sprzedaży, nieruchomości położonej 

w gminie Końskie, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Wincentów, jako 

działka  nr 24/1 o pow. 0,0020 ha. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie na rzecz Województwa Świętokrzyskiego, w drodze 

umowy sprzedaży, nieruchomości położonej w gminie Końskie, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie Wincentów, jako działka  nr 24/1 o pow. 0,0020 ha (Opinia  

Nr 117/20 stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Ad 15. 

Pan Rafał Kosiński, Dyrektor Departamentu Nieruchomości, Geodezji i Planowania 

Przestrzennego przedstawił projekt uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zbycie, w drodze 

darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 8,3499 ha, 

stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w obrębie Fanisławice, 

gmina Łopuszno oraz w obrębie Korczyn, gmina Strawczyn. 
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Głos w dyskusji zabrali:  

Radny Grzegorz Świercz, który wyraził swoje wątpliwości, co do słuszności zbycia w drodze 

darowizny nieruchomości wskazanej w projekcie uchwały. 

Dyrektor Rafał Kosiński wskazał, że są to grunty, które stanowią głównie łąki i nieużytki.  

Województwo Świętokrzyskie poniosło na nabycie tych gruntów koszt w wysokości 

211 000,34 zł. W bieżącym roku odbyło się spotkanie z samorządami Strawczyna, Łopuszna  

i Piekoszowa z uwagi na to, iż zbiornik wodny Wierna Rzeka ma powstać na granicy tych trzech 

gmin. Ustalono, że działki zostaną przekazane nieodpłatnie.  

Radny Grzegorz Świercz uznał za słuszne budowę zbiornika wodnego Wierna Rzeka, 

jednakże był przeciwny nieodpłatnemu przekazaniu działki na ten cel.  

Wiceprzewodniczący Komisji, Arkadiusz Bąk poparł zdanie przedmówcy. 

Radny Andrzej Swajda zapytał, czy samorząd województwa lub jednostki podległe  

np. ŚZDW w Kielcach ponoszą opłaty z tytułu pozwoleń wodno-prawnych lub korzystania  

z wód?  

Dyrektor Rafał Kosiński odnośnie ponoszenia opłat przez ŚZDW w Kielcach nie potrafił 

odpowiedzieć. Podkreślił natomiast, że zbycie nieruchomości w drodze darowizny odbędzie się 

na rzecz Skarbu Państwa, od którego na przestrzeni lat również otrzymywaliśmy darowizny.  

Wiceprzewodniczący Komisji, Arkadiusz Bąk zwrócił się z zapytaniem, czy były 

prowadzone rozmowy z Wodami Polskimi, by nieruchomość tą przekazać w drodze sprzedaży? 

Dyrektor Rafał Kosiński poinformował, że w styczniu bieżącego roku odbyło się spotkanie 

Zarządu Województwa, Wód Polskich i samorządów Strawczyna, Łopuszna i Piekoszowa. 

Ustalono wewnętrznie, że przekazanie nieruchomości odbędzie się w drodze darowizny, 

nieodpłatnie. Ponadto przypomniał, że w roku 2018 występowano do Wód Polskich  

z zapytaniami, jednakże nie wykazali oni zainteresowania odpłatnego nabycia nieruchomości. 

Radny Grzegorz Świercz spytał, jaki jest koszt planowanej inwestycji oraz wielkość zbiornika 

wodnego Wierna Rzeka? 

Dyrektor Rafał Kosiński odpowiedział, że obszar ww. zbiornika ma wynosić około 72 ha, 

natomiast na temat kosztów tej inwestycji nie posiada wiedzy. 
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Radny Janusz Koza poprosił o przygotowanie informacji, ile w latach 2010 – 2018 gruntów 

(jakich i gdzie) województwo świętokrzyskie przekazało w formie darowizny na rzecz Skarbu 

Państwa lub samorządów? 

Radny Grzegorz Świercz również poprosił o powyższe zestawienie, jednakże za lata 2019-

2020. 

Komisja Budżetu i Finansów 4 głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 2 głosami „wstrzymującymi 

się”  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie,  

w drodze darowizny, na rzecz Skarbu Państwa nieruchomości o łącznej powierzchni 8,3499 ha, 

stanowiących własność Województwa Świętokrzyskiego, położonych w obrębie Fanisławice, 

gmina Łopuszno oraz w obrębie Korczyn, gmina Strawczyn (Opinia Nr 118/20 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Ad 16. 

W sprawach różnych głos zabrali: 

Przewodnicząca Komisji, która przedstawiła pismo z Muzeum Historyczno-

Archeologicznego w Ostrowcu Świętokrzyskim z dnia 12 sierpnia 2020 roku, które stanowi 

załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ponadto poinformowała, że w dniu 3 września br. w Ostrowcu Świętokrzyskim odbyła się 

debata nt. projektu Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego 2030+, podczas której 

padła propozycja, by w załączniku dotyczącym zadań strategicznych ww. Strategii wpisać 

również Krzemionki Opatowskie. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji zapytała, jakie zadania musi spełnić Krzemionkowski 

Region Prehistorycznego Górnictwa Krzemienia Pasiastego, by pozostał dalej na Liście 

Światowego Dziedzictwa UNESCO?   

 

Dyrektor Magdalena Kusztal odpowiedziała, że obiekt wpisany na Listę UNESCO, prócz 

wielkiego zaszczytu ma także szereg obowiązków do wypełnienia, które wymieniła. Ponadto 

podkreśliła, że wpis ten jest wpisem warunkowym na okres 3 lat. Dodała, że Dyrektor 

Krzemionek zwrócił uwagę na kilka kwestii, które wymagają wsparcia finansowego  

(m.in. działania promocyjne).  
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Wiceprzewodniczący Komisji, Arkadiusz Bąk wyraził pełne poparcie wobec konieczności 

wsparcia finansowego Krzemionek. 

 

Przewodnicząca Komisji zapytała, kiedy można zacząć procedować środki wspierające  

dla Krzemionek? 

 

Dyrektor Magdalena Kusztal poinformowała, iż podczas spotkania z Panem Andrzejem 

Bętkowskim, Marszałkiem Województwa i Panią Marią Fidzińską – Dziurzyńską, Skarbnik 

Województwa dotyczącego omawianej kwestii, z obu ze stron wybrzmiała wola wsparcia 

pieniężnego. Wobec powyższego wniosek o ww. wsparcie zostanie złożony jeszcze  

w bieżącym roku.  

 

Radny Janusz Koza wniósł o zapoznanie członków Komisji Budżetu i Finansów  

ze sprawozdaniem z audytu Europejskiego Centrum Bajki w Pacanowie. 

Pismo w ww. kwestii stanowi załącznik nr 18. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji, Arkadiusz Bąk poparł wniosek przedmówcy.  

Wiceprzewodniczący Komisji Arkadiusz Bąk, Wicemarszałek Województwa Renata 

Janik oraz Radny Janusz Koza rozmawiali na temat Konkursów dla Działania 10.5 Baza 

Usług Rozwojowych z 2016 i 2019 roku oraz Konkursu dla Poddziałania 10.2.1 z 2019 roku, 

ogłoszonych przez Wojewódzki Urząd Pracy. Ponadto Radni poprosili o przesłanie pełnych 

informacji w omawianej sprawie, do spowodowania czego zobowiązała się Wicemarszałek 

Województwa, Renata Janik. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

                                                                                                        Przewodnicząca Komisji 

 

                                                                                                             Magdalena Zieleń 

Protokół sporządziła: 

Justyna Kobiec - Pronobis  

     

 


